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Sandra – Labdien.Kas notiek, ka ik pā

Labdien.
Kas notiek, ka ik pārdienās BAMA ielas tiek greiderētas, bet no tās greiderēšanas ceļi
līdzenāki netop, tikai uzrauj akmeņus un ceļš kļūst bedrains un akmeņains, Viļa Lāča ielas
pāreja uz grants ceļu nu ir izveidojies tramplīns. Kas par to atbild un kāpēc tāda situācija.
Vai grants nav jāber kad greiderē?


